
Motion till årsmötet 2023 

Vilken roll vill Samverkarna spela när det gäller bygdegårdens framtid? 

Lite historik: LÄNK-SPF 

Samverkarna var drivande initiativtagare till att etablera en bygdegårdsförening. Arbetet startad 

hösten 2014 och etableringen blev klar 2015-10-20 med konstitution av dess första styrelse. Den höll 

sitt sista årsmöte den 2019-02-28. En återstart var planerad ett år senare men ingen tog initiativ till 

det varmed den därmed skingrades. 

Undertecknad gjorde ett försök under vårvintern 2022 ett att återstarta föreningen. Försöket var 

baserat på samverkarnas möte 2022-01-25 enligt anteckningarna på vår hemsida. Se LÄNK. 

Det fanns då inget intresse från någon i den styrelsegrupp som fanns kvar att ta tag i frågan.  

Artikel i Länsposten 2021-06-02. ”Söker lokal lösning för Glanshammars bygdegård”  

LÄNK-LP1 

Artikel i Länsposten 2021-06-26. ”Samverkarna tar över och hyr bygdegården i  

Glanshammar” 

LÄNK-LP2 

I ett annat ärende, vad finns officiellt beträffande kommunens framtida planer/visioner om 

Ässundet? 

Vi vet att de vill utöka med konferens- och åretruntverksamhet men finns det dokumenterat? 

(Den Coronastoppade Vildmarkssatsningen var ju ett steg i den riktningen, ekonomiskt starkt 

påhejad av Landsbygdsnämnden). 

Kan och vill vi i samverkarna ta på oss den rollen på ett sätt som bäddar för att vi med intäkter från 

Ässundet under lång tid kan trygga finansiering/drift av bygdegården? 

Hur ska vi organisera en bygdegårdsförening? 

- Undergrupp till Samverkarna? 

- Egen förening? 

 

Vi vill att Samverkarna på ett nära kommande möte sätter upp bygdegårdens framtid som ett 

ärende med syfte att utforma en strategi för hur arbetet ska bedrivas framöver och att denna 

strategi presenteras på kommande årsmöte 

Vi tror att hela Glanshammar såväl privatpersoner som föreningar förväntar sig att det just är 

Samverkarna som tar tag i denna fråga. 

Glanshammars dansgille 

/Sören Janeheden 

PS. Vi i dansgillet har i likhet med många andra föreningar tvingats flytta vår verksamhet. Vi kommer, 

som det ser ut nu, att hålla till i Rostahemmet inne i Örebro. (hösten 2022 och hela 2023). 

Den påtvingade flytten innebär främst ett stort ekonomiskt bortfall genom att vi tvingas hyra lokal 

på ett sätt vi inte är vana vid. 

Vi befarar att Glanshammars föreningsliv håller på att skadas av den nuvarande begränsade 

tillgången till samlingslokal. DS 

https://www.spfglanshammar.se/bygdegardsforeningen/
https://glanshammar.info/Aktiviteter-Projekt.html
https://lansposten.se/2021/06/02/letar-lokal-losningfor-ortens-bygdegard/
https://lansposten.se/2021/06/02/letar-lokal-losningfor-ortens-bygdegard/
https://lansposten.se/2021/06/26/samverkarna-tar-over-och-hyrbygdegarden-i-glanshammar/

